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OR-RM.0002.2.7.2015 
Protokół Nr V/15 

z obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 13 lutego 2015 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom P. Włodzimierz Domek przewodniczący Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
Spoza rady w sesji udział wzięli: 
 
Pan Stanisław Gliszczyński  - Burmistrz Koronowa.  
Pan Bolesław Grygorewicz -  Zastępca Burmistrza Koronowa. 
Pani Barbara Sosnowska  - Sekretarz Gminy. 
Pan Tomasz Angielczyk  - Skarbnik Gminy. 
Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Kierownik Wydziału RGGiOŚ UM w Koronowie. 
Pani Maria Musiał   - Kierownik Wydziału IPR UM w Koronowie. 
Pani Ewa Chytła   - Dyrektor M-GZE w Koronowie. 
Pan Rafał Bułka   - Radca prawny UM w Koronowie. 
Pan Dariusz Karwat   - Dyrektor M-GOPS w Koronowie. 
   
Ad. 1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
      
Obrady V sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył przewodniczący Rady Miejskiej  
w Koronowie P. Włodzimierz Domek.  
Przewodniczący rady powitał przybyłych na obrady V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  
      
Na podstawie listy obecności przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek stwierdził 
prawomocność obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  
 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji jako załącznik Nr 1. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad V sesji. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek - Informuję, że zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli 7 dni przed sesją wpłynęły do mnie trzy 
wnioski Burmistrza Koronowa dotyczące wprowadzenia do porządku obrad dzisiejszej sesji 
trzech dodatkowych punktów. 
Jeden z nich dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na 
terenie gminy Koronowo.  
Rozpatrzenie tego projektu wprowadzam jako punkt 11a. 
 
Drugi wniosek dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.  
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Rozpatrzenie tego projektu wprowadzam jako punkt 11b. 
Trzeci dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów w drugim etapie 
rekrutacji do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Koronowo i liczby punktów dla każdego 
kryterium oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia kryteriów.  
Rozpatrzenie tego projektu wprowadzam jako punkt 11c. 
 

Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – Wnoszę o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji jako punkt 23a – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie zbadania zasadności skargi na działalność 
Burmistrza Koronowa. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? 

Wniosek przeszedł  jednogłośnie 21  głosami „za”. 

Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – Wnoszę o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji jako punkt 23b – rozpatrzenie projektu oświadczenia zawierającego stanowisko w 
sprawie skargi na Radę Miejską w Koronowie zawartej w piśmie skarżącej z 5 lutego 2015 r.   

Kto z Pań i Panów radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? 

Wniosek przeszedł  jednogłośnie 21  głosami „za”. 

Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – Czy są inne wnioski dotyczące zmiany 
porządku obrad dzisiejszej sesji? Nie ma. 
 
Przewodniczący rady  P. Włodzimierz Domek odczytał poniższy porządek obrad V sesji. 
 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad V sesji.  
4. Przyjęcie protokołu z obrad: III i IV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa między sesjami rady. 
6. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015-2022. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2015. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości na terenie 

Koronowa. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Koronowo. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na terenie gminy 

Koronowo. 
11a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na terenie gminy 

Koronowo. 
11b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.  
11c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów w drugim etapie 

rekrutacji do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach 



3 

 

 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Koronowo i liczby 
punktów dla każdego kryterium oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia kryteriów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i 
gminy Koronowo. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Witosa w Koronowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Pomianowskiego w Koronowie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Szosa Kotomierska w Koronowie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 
Starym Dworze oraz Okolu, gm. Koronowo. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu  „Przy Kanale” 
położonego w Koronowie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Stref 
Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, 
wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych oraz określenia 
sposobu pobierania tych opłat. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 
Miejskiej w Koronowie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi ----------------- na 
działalność Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Łąska Wielkiego. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Koronowa. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi --------------------------na 
działalność Burmistrza Koronowa. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Koronowie zbadania zasadności skarg na działalność Burmistrza Koronowa. 

23a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Koronowie zbadania zasadności skargi na działalność Burmistrza Koronowa.  

23b. Rozpatrzenie projektu oświadczenia zawierającego stanowisko w sprawie skargi na 
Radę Miejską w Koronowie zawartej w piśmie skarżącej z 5 lutego 2015 r.  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2015 rok. 

25. Składanie interpelacji.  
26. Zapytania, wnioski i informacje. 
27. Sprawozdanie  z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Koronowie oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
29. Zamknięcie obrad V sesji. 
 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad: III i IV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
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Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli protokół z obrad  III sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Radni jednogłośnie 21  głosami „za” przyjęli protokół z obrad  IV sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami 
rady.  
     
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami rady  
przedstawił Burmistrz Koronowa P. Stanisław Gliszczyński.  
 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu jako załącznik Nr 2. 
 
Ad. 6.  Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Informację o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie odpowiedziach przedstawił 
przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek. 
 
Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu jako załącznik Nr 3. 
 
Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015-2022. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 

Skarbnik Gminy Pan Tomasz Angielczyk – Wieloletnią Prognozę Finansową zmieniamy i 
dostosowujemy do uchwały, którą za chwilę będziemy podejmować, uchwały zmieniającej 
tegoroczny budżet. Dostosowujemy zadania inwestycyjne do tejże uchwały. Zwiększeniu 
uległ również deficyt budżetu o 60.000 zł do wartości 5.450.000 zł inwestycji, po zmianie to 
kwota 16.529.830 zł. We wszystkich wskaźnikach się mieścimy.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/28/15 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015-2022. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Koronowo na rok 2015.  
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Ponawiam wniosek, by nie odczytywać 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Skarbnik Gminy Pan Tomasz Angielczyk –  Jeśli chodzi o zmiany w budżecie dostosowujemy 
się do nowego rozporządzenia Ministra Finansów z 16 grudnia ubiegłego roku zmieniającego 
rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i 
rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych. Mam tu na myśli 
przekwalifikowanie tzw. opłaty śmieciowej, jak rozdział dotyczący gospodarki odpadami. 
Przyjmujemy również po stronie dowodów środki z tytułu niewygasających wydatków. 
Przeznaczenie tych środków to wprowadzenie postępowań w sprawie uchwalenia 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz pokazanie inwestycji z 
ubiegłego roku, odprowadzenie wód gruntowych ze starej części miasta do rzeki Brdy. Jeśli 
chodzi o wydatki to również dostosowujemy je do tego rozporządzenia Ministra Finansów, 
mam tu na myśli wycięcie dwóch paragrafów po stronie wydatków. Dotyczy to zakupu usług 
do sieci internet oraz usługi telekomunikacyjne w sieci ruchomej do jednego paragrafu. Jeśli 
dotyczy to usług telekomunikacyjnych, zakupu usług telekomunikacyjnych. Przyjmujemy 
również zmiany po stronie załącznika inwestycyjnego, który ujawnił dane i tym samym 
zwiększamy wydatki inwestycyjne, tak jak było wcześniej powiedziane do kwoty 16.529.830 
zł.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, sytuacja była omawiana. 
Zgłosiła chęć wypowiedzi Pani Regina Ostrowska jako przedstawicielka Izb Rolniczych.   
 

Pani Regina Ostrowska przedstawicielka Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej– 
Chciałabym, aby ta informacja z zapytaniem została głównie skierowana do Pana 
Burmistrza.  
Pan w sprawozdaniu mówił, że ewidencjonowane są zbiorniki bezodpływowe na nieczystości 
płynne i nie ukrywam, że po tych formularzach i nie tylko po tych rozdzwoniły się telefony, 
ponieważ rolnicy uważają, że obraz jest zafałszowany a mianowicie mieliśmy podać tam ilość 
zużytej wody przy tym formularzu ponieważ w gospodarstwach rolnych brak jest 
podliczników na zużycie wody do celów gospodarczych i do celów domowych.  
Drugi formularz jaki dostaliśmy wraz z podatkiem gruntowym jest to formularz dotyczący 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości budowlanych i nie ukrywam, że nie nadążam 
odbierać telefonów. Dlatego proszę o odpowiedź, ponieważ sama nie wiem w jakim celu 
rolnicy mają ten formularz składać i te informacje przedkładać, tym bardziej, że dostaliśmy 
nakaz podatku gruntowego to te informacje w gminie są. Tym bardziej bulwersuje rolników 
podświadomie, rolnicy obawiają się, że jest to nowa forma podatku, którą się planuje,  
a chciałabym przy okazji powiedzieć, że rzeczywiście nowa forma podatku wejdzie i to od 1 
lipca, nazywa się fundusz stabilizacji dochodów rolniczych i każdy rolnik zarówno ryczałtowy  
i watowy będzie płacił ten podatek  0,2 % od każdej faktury, czyli od każdego kilograma, 
każdego litra, każdej sztuki. Natomiast korzystać z tego funduszu niewielu będzie mogło,  
a mianowicie dlatego, że rolnicy zobowiązani są do prowadzenia pełnej księgowości a na 
chwilę obecną ilu jest w naszej gminie osób, co prowadzi? Główny Instytut Ekonomii  
i Gospodarstwa Żywności podaje, że na 1.350.000 gospodarstw, które składają wnioski  
o dopłaty bezpośrednie, z biedą tylko 40.000 będzie mogła z tego funduszu skorzystać. 
Wiecie w jakim celu to jest? My rolnicy mamy sobie sami płacić podatek w przypadku 
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bankructwa jakiejkolwiek firmy z pominięciem podmiotów skupowych, ubojni, różnego 
rodzaju importerów. To jako ciekawostka.  
Panie burmistrzu chciałabym, aby wzorem innych gmin, starostwa powiatowego, aby 
przynajmniej raz w roku było na sesji 10 minut dla Izby Rolniczej, aby móc przedstawić 
najważniejsze informacje z działalności tej Izby, ponadto wszyscy mamy telewizory, 
oglądamy ją i wiemy jaka fala protestów się rozlała. Ja bym proponowała w imieniu własnym i 
rolników wystosujcie apel popierający zgłaszane postulaty. Gmina Koronowo jest gminą 
rolniczą, płacimy podatki, przynajmniej na razie płacimy, ale jak długo nie wiem, bo to jest 
trudna sytuacja.  
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Ustosunkuję do wypowiedzi Pani Reginy. 
Przed sesją rozmawiałem i oczywiście w terminie wygodnym dla Izb Rolniczych zawsze 
znajdzie się miejsce, żeby w ramach sesji znalazło się miejsce na taką informację. Natomiast 
jeżeli chodzi o apel, to taki apel został uchwalony przez Radę i został rozesłany do 
wszystkich parlamentarzystów na terenie województwa Kujawsko – Pomorskiego. 
Powracając do dyskusji, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  
 

Radny Pan Marian Zubik – Przedstawiciel Związków Rolniczych – Samoobrona – Za sprawę 
polityki rolnej państwa jest odpowiedzialny rząd. Więc do parlamentarzystów można byłoby 
się   zwracać o pewne formy głosowania nad pewnymi ustawami. Na temat polityki globalnej 
odpowiada rząd i minister rolnictwa.  
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Ten apel był również skierowany do rządu,  
ministra i wojewody.  Powracając do dyskusji, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie ma, 
w związku z tym zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania jawnego imiennego.  
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/29/15 zmieniającą uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2014.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości na terenie 
Koronowa. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke - Izbaner – Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości stanowi upoważnienie 
dla Burmistrza Koronowa do uregulowania stanu prawnego chodnika miejskiego, który jest 
częściowo  usytuowany na gruncie prywatnym i zamianę przedmiotowej nieruchomości na 
nieruchomość stanowiącą własność gminy Koronowo.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych   jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/30/15 w sprawie zamiany nieruchomości na terenie 
Koronowa. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke - Izbaner – Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących 
własność gminy Koronowo dotyczy dwóch działek położonych przy ulicy Witosa 
przeznaczonych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego na cele usług.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie  21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/31/15 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na terenie 
gminy Koronowo. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke – Izbaner – Projekt przedmiotowej uchwały dotyczy nabycia przez gminę 
nieruchomości lokalowej położonej przy ulicy Plac Zwycięstwa w związku z planowaną  
rozbudową budynku punktu informacji turystycznej.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych przy 2 głosach 
„za”, 13 „przeciw” oraz 6 głosach „wstrzymujących się”  uchwały nie podjęła. 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 11a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na terenie 
gminy Koronowo. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke - Izbaner – Przedmiotowa uchwała w sprawie nabycia nieruchomości na terenie 
gminy Koronowo dotyczy działki położonej przy ulicy Nakielskiej. Nabycie tej działki 
powiększy zasób gruntów gminnych.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/32/15 w sprawie nabycia nieruchomości na terenie 
gminy Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 11b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Proszę o podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. Zmiana 
dotyczy przekazania w całości zadania własnego gminy polegającego na odbiorze, 
zagospodarowaniu odpadów komunalnych. Dotychczas zakład zajmował się  częścią 
merytoryczną obróbki odpadów natomiast cała część administracyjna była prowadzona przez 
Urząd Miasta. Po wejściu w życie tej uchwały całość zadania będzie wykonywana przez 
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/33/15 w sprawie zmiany Statutu Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. 
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W głosowaniu udział wzięło  21 radnych. 
 
Ad. 11c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów w drugim 
etapie rekrutacji do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Koronowo i liczby 
punktów dla każdego kryterium oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia kryteriów. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Pani Ewa Chytła dyrektor Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie – 6 grudnia 
2013 roku zostały w ustawie o systemie oświaty wprowadzone nowe zasady rekrutacji do 
przedszkoli. Rekrutacja ta odbywa się dwuetapowo. Pierwszy etap to warunki, jakie należy 
brać pod uwagę. Są one określone w ustawie. Natomiast dla drugiego etapu kryteria określa 
rada gminy. Kryteria są i liczba punktów przydzielonych do każdego z kryteriów i jest tak 
ustalona aby zagwarantować pierwszeństwo przyjęcia dzieci, tym które realizują 
obowiązkowe, roczne przygotowanie przedszkolne, którym samorząd zgodnie z ustawą musi 
zapewnić miejsce edukacji przedszkolnej jak najbliżej miejsca zamieszkania.   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Cieszy mnie, że jest punkt, który mówi, że 
dziecko, którego rodzice zamieszkali na terenie gminy Koronowa otrzymują 10 punktów 
dodatkowych. Wiem, że zmienia się sytuacja związana z zameldowaniem na tym obszarze. 
Natomiast mam pytanie do Pani dyrektor w świetle tych wszystkich informacji, które są  
zawarte w budżecie o tych wszystkich pieniądzach, które przekazujemy do innych 
samorządów w ramach wychowania przedszkolnego. Jaki jest obecnie stan ilościowy i na ile 
jesteśmy przygotowani na wprowadzenie do przedszkoli wszystkich dzieci 5 i 4 – letnich?  
 
Dyrektor Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła  – Jeśli chodzi  
o Przedszkole Samorządowe w Koronowie mamy w tej chwili 300 dzieci, w przedszkolu we 
Wtelnie mamy 100. Ponadto mamy dzieci w oddziałach przedszkolnych przy każdej szkole 
podstawowej. W niepublicznych przedszkolach, a mianowicie w Misiowej Chatce na dzień 
dzisiejszy mamy 75 dzieci, w Małym Przedszkolu 25. Jeżeli chodzi o nasze przedszkola to, 
musimy przyjąć przede wszystkim dzieci 5 – letnie, które są objęte obowiązkiem i te 
wszystkie 4 – letnie, dla których rodzice w okresie rekrutacji zgłoszą  chęć przysłania dziecka 
do przedszkola. Na chwilę obecną spełnimy ten obowiązek i dla dzieci zarówno 5 jak i 4 – 
letnich będą miejsca u nas w przedszkolach, dlatego, że 6 latki już teraz od 1 września idą 
obowiązkowo do szkoły. Także ten cały rocznik będzie już w szkole podstawowej.     
   
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Jeśli chodzi o 3 – latki przypuszczam, że 
będziemy mieli problem, a w szczególności jeśli chodzi o tereny wiejskie. Mam pytanie, czy 
jakieś podmioty prywatne zastanawiają się nad utworzeniem kolejnych punktów, czy 
przedszkoli prywatnych? 
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Dyrektor Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła – Na chwilę 
obecną nie mam takich informacji.  
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Powracamy do dyskusji. Czy ktoś jeszcze 
chciałby zabrać głos?  
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński  – Uzupełniając wypowiedź Pani dyrektor 
chcę powiedzieć, że czynimy starania o to, żeby przy pewnych zakresach modernizacji 
obecnie posiadanych budynków zwiększyć możliwość przyjęcia dzieci, natomiast tak jak Pani 
dyrektor powiedziała do Misiowej Chatki uczęszcza 75 dzieci a miejsc jest na 100 uczniów, 
więc tam też jest jakiś bufor bezpieczeństwa, to samo jeśli chodzi o Małe Przedszkole jest 25 
dzieci, ale z tego co wiem druga klasa może być również utworzona na 25, czyli w sumie 50. 
Nie ma obawy, żeby któreś z podmiotów, które aktualnie funkcjonują nie objęły wszystkich 
dzieci, które muszą być objęte, żeby nie mogły znaleźć swoich miejsc. Natomiast na 
terenach wiejskich póki, co mamy to bezpieczne i też będziemy się starali podjąć pewnie 
działania w zmodernizowaniu lub wstępnej rozbudowie, ale to w przeciągu kilku najbliższych 
lat, wtedy kiedy wskaźnik demograficzny trochę wzrośnie. Czeka nas to w latach 2017 – 
2018, więc mamy jeszcze trochę czasu, ale już chcę poinformować, że uruchomiliśmy pewne 
procedury związane z przygotowaniem projektów budowlanych oraz rozbudową. 
 
Radna Pani Justyna Rakowska – Pani dyrektor jednym z dokumentów niezbędnych do 
potwierdzania kryteriów jest zaświadczenie o prowadzeniu gospodarstwa rolnego. Kto to 
zaświadczenie będzie wydawał, czy będzie jakaś opłata od tego? 
 
Dyrektor Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła – Myślę, że 
opłata nie, ale dokument stwierdzający, że jesteście Państwo posiadaczami gospodarstwa 
rolnego na terenie Gminy Koronowo. Myślę, że tutaj w Urzędzie Gminy też będzie można 
takie zaświadczenie uzyskać i będzie ono nieodpłatne. Tak samo, jak zaświadczenie z 
MGOPS też będzie nieodpłatne i też będzie można uzyskać z ośrodka naszego.       
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek –   Czy są jeszcze jakieś pytania?   
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Myślę, że w tym aspekcie można zmienić 
wyraz oświadczenie zamiast zaświadczenie. Bo tak naprawdę można oświadczyć i można to 
sprawdzić. Jeżeli byśmy mieli to mniej zbiurokratyzować, ale chodzi nam o jedno, skoro 
mówimy o zameldowaniu, czy zamieszkaniu na terenie gminy, bo mówimy o tym bytowaniu, 
że jest się mieszkańcem gminy. Druga rzecz rolnik musi  to jakoś udokumentować, że jest 
pracujący, dlatego było to zaświadczenie. Myślę, że gdybyśmy zmienili, wprowadzili 
autopoprawkę zamiast zaświadczenie to oświadczenie. Jest później czas na to, aby 
ewentualnie posprawdzać.          
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – A więc jest autopoprawka Pana Burmistrza o 
tym, aby w paragrafie 2 punkt 4 nie było zaświadczenie o prowadzeniu gospodarstwa 
rolnego, tylko oświadczenie o prowadzeniu gospodarstwa rolnego. Jest to autopoprawka 
Pana Burmistrza.  
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński  – W punkcie 6 również proponuję, żeby  
wprowadzić zmianę oświadczenie o objęciu rodziny wsparciem Pomocy Społecznej,  
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nie zaświadczenie wydane przez  ośrodek ponieważ to też można weryfikować. myślę, że tak 
byłoby logiczniej. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czyli punkt 6. w świetle autopoprawki 
brzmiałby tak oświadczenie o objęciu rodziny wsparciem Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Zwrócę się do Pana dyrektora Karwata, czy ta informacja oświadczenie o objęciu rodziny 
wsparciem Ośrodka Pomocy Społecznej będzie wystarczająca? 
 
Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan Dariusz 
Karwat –  Tak. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – To jest wszystko weryfikowalne. Po co 
mamy wydawać zaświadczenie, które jest w naszej bazie informacji. Po co człowiek ma iść 
po zaświadczenie, jeżeli oświadczy w pliku dokumentów i sprawdzi się, czy jest objęty, czy  
w wykazie podatników, czy też na podstawie rejestru decyzji wymiarowych. Po się sprawdzi. 
Nie odciążajmy się, jeżeli chodzi o biurokratyczną stronę.   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Jest to dla mnie jak najbardziej logiczne.  
W związku z tym w punkcie 4. mamy zapisane oświadczenie o prowadzeniu gospodarstwa 
rolnego, a w punkcie 6. oświadczenie o objęciu rodziny wsparciem ośrodka pomocy 
społecznej. Jest to autopoprawka Pana burmistrza. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  
w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania jawnego 
imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/34/15 w sprawie określenia kryteriów w drugim 
etapie rekrutacji do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Koronowo i liczby 
punktów dla każdego kryterium oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia kryteriów. 
 
W głosowaniu udział wzięło  21 radnych. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i 
gminy Koronowo. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał –  W związku ze 
zmianą ustawy, przepisów, rozporządzeń zaistniała konieczność zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo. 
Obowiązujące studium uchwalone było w 2009 r. także gmina ma obowiązek sporządzić 
nowe studium. Stąd ta uchwała, aby można było rozpocząć postępowanie planistyczne.          
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/35/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i 
gminy Koronowo. 
 

W głosowaniu udział wzięło  21 radnych. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Witosa w Koronowie. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Z uwagi na 
potrzebę zharmonizowania i ujednolicenia zabudowy przy ulicy Witosa jest to na terenie 
obowiązującego planu. Zamierzamy zmienić część tego planu, aby dostosować zabudowę 
na terenie przy pawilonach handlowych i na terenie byłej rzeźni, aby dostosować architekturę 
obiektów do zabudowy sąsiedniej.     
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 

Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Mam pytanie do Pani kierownik, jaki jest cel 
zmiany tego?, bo plan obejmuje istniejące budynki i dwa obszary, gdzie w tej chwili została 
podjęta uchwała o sprzedaży tych dwóch działek i w tej chwili tworzony jest dopiero plan. Są 
to dokładnie budynki począwszy od pasmanterii Anka w stronę budynków zakładu 
fryzjerskiego. To jest ten ciąg?   
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Jest to plan 
obowiązujący i nie zmieniamy całego planu, tylko część planu, aby dostosować zabudowę 
znajdującą się przy granicy działki włącznie na terenie przy pawilonach i na terenie byłej 
rzeźni.    
 
Radny Pan  Marian Zubik – My tu siedzimy jak na żabim weselu. Nie wiemy o czym toczy się 
ta dyskusja. Ja bym prosił, abyście Państwo przesyłali nam projekty uchwał na piśmie, tak 
jak czyniono to dotychczas w wersji papierowej. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Wszystkie informacje są publikowane na 
bieżąco w Biuletynie Informacji Publicznej.   
 
Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Planem zagospodarowania przestrzennego 
nie zmieni się istniejącego planu i zabudowy budynków. Chyba, że ktoś chce to rozbudować. 
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Jeżeli to jest cel rozbudowy budynków, zmiany architektury i dostosowania to jak najbardziej 
ale to trzeba powiedzieć jasno.    
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Może ja się 
ustosunkuję. Jeżeli mówię, że jest zmiana planu, aby dostosować architekturę istniejących 
obiektów, które mogą być rozbudowane, nadbudowane, aby zharmonizować tą zabudowę 
przy granicy działki.   
   
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Czy chodzi o ten pawilon domków krytych dachem 
spadzistym? Tam, gdzie jest sklep ogrodniczy?  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Chodzi o te domki, 
które mają dachy płaskie, przy granicy z rzeźnią.  
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Czyli za tymi budynkami? A czy ten plan wniesie coś, że 
właściciele tych nieruchomości będą musieli dostosować się, zmienić na przykład dach? 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Plan zawsze się 
opracowuje i uchwala na przyszłość. Kto będzie chciał, będzie systematycznie się 
dostosowywał. Cel jest taki, żeby ta zabudowa, która powstanie, zabudowa, rozbudowa lub 
budowa na pustych działkach była docelowo zharmonizowana.    
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Rozumiem, a więc właściciele nieruchomości tych, które 
się tam znajdują, tych domków parterowych nie muszą w tej chwili niczego dobudowywać?  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Plan 
zagospodarowania przestrzennego zobowiązuje dopiero, gdy właściciel ma zamiar coś 
przebudować, a nie zmusza.  
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Rozumiem, to chciałem wiedzieć.   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania 
jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/36/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Witosa w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek ogłosił 10. minutową przerwę w 
obradach sesji. 
 
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady. Obrady sesji opuścili radni: Pan 
Roman Gut i Pan Olech Raddatz. Odtąd w obradach sesji uczestniczy 19 radnych.  
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Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Pomianowskiego w Koronowie. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Jest to teren, który 
w części posiada plany zagospodarowania przestrzennego. Znaczna część nie ma na dzień 
dzisiejszy planów. Jest to teren gminny do ewentualnego zagospodarowania, czyli podjęcie 
uchwały pozwoli na wypracowanie przeznaczenia tego terenu.    
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 
 

Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Mam pytanie do Pani kierownik i Pana 
burmistrza. Czy to jest wniosek indywidualny, czy został złożony przez Pana burmistrza 
indywidualnie, czy przez jakąś osobę prywatną, jeżeli chodzi o rozbudowę? Dokładnie 
mówiąc jest to teren Polo Marketu, Koronowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, weterynarii, 
jeżeli ktoś nie orientuje się w tym załączniku. Kiedy ten wniosek został złożony?  
 

Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Inicjatywa terenu 
gminnego jest własna, czyli Gminy Koronowo, natomiast wpłynął wniosek właściciela działki, 
na której jest Polo Markiet.    
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy są jeszcze jakieś dodatkowe pytania? 
Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania jawnego imiennego. 
 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 13  głosami „za” 
przy 6 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr V/37/15 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego przy ulicy Pomianowskiego w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy 
ulicy Szosa Kotomierska w Koronowie. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Dla 
przedmiotowego terenu obowiązuje miejscowy plan, który uchwalony był w  1999 roku przy 
zapisach ze starej jeszcze ustawy o planowaniu przestrzennym, czyli przy zapisie - usługi 
rzemieślnicze. Na dzień dzisiejszy takich usług nie ma, takiej symboliki, są ogólnie usługi.  
W związku z tym, że tyle lat właściciel tego terenu w żaden sposób nie zbył tego terenu, ani 
sam się nie wybudował dzisiaj problem jest, żeby zabudować teren usługami 
rzemieślniczymi, których symbolika jest nieobowiązująca. W związku z tym złożył wniosek o 
zmianę tego planu na usługi i budownictwo mieszkaniowe.  
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 

Radny Pan Krzysztof Holka -  Kiedy ten wniosek o zmianę planu został złożony, w którym 
roku? Czy my przystępujemy do sporządzenia planów po kolei tak, jak były złożone wnioski, 
czy wybiórczo sobie bierzemy nie zwracając uwagę na datę? Nie patrzymy na to, czy 
wniosek był złożony pięć lat temu i nie jest po dzień dzisiejszy rozpatrzony, a ktoś złożył rok 
temu i go rozpatrujemy.  
 

Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał  – Nie jestem  
w stanie w tej chwili odpowiedzieć dokładnie z jaką datą, ale właściciel tego terenu składał 
wnioski od kilku lat. Każdego roku powtarzał ten wniosek. Datami niestety nie jestem w 
stanie powiedzieć, ale ten wniosek był powtarzany każdego roku i najprawdopodobniej 
wpłynął też w roku 2014.  Nie jestem w stanie powiedzieć dokładniej daty, ale mogę 
sprawdzić.  
 
Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Zainwestowanie było rzemieślnicze, usługi 
są to działki akurat, sam narożnik,  które prowadzą w stronę Pieczysk przy rzeźni Pana 
Rakowskiego. Jest zainwestowanie mieszkaniowe, jest dużo działek na tym osiedlu, gdzie 
zainwestowanie jest  mieszkaniowe. W tej chwili one stoją bez zabudowy, także nie wiem, 
czy zasadne jest uznanie tutaj tej uchwały.     
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek –  Kto z Pań i Panów radnych chciałby zabrać 
głos w dyskusji?  
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Działka ta jest w rękach prywatnych? I ten człowiek 
wystąpił z wnioskiem by ją przekształcić na działki budowlane?  
 
Pani kierownik Maria Musiał – Tak.  
 
Radny Pan Waldemar Małaczyński – Chciałbym zapytać, tutaj obok jest działka Pana 
Rakowskiego? Kiedyś była tam działalność gospodarcza, na dzień dzisiejszy nie ma tej 
działalności. Jeśli zostanie ona wznowiona to, czy sąsiedztwo domów mieszkalnych z 
działką, na której jest działalność gospodarcza, która będzie emitowała zapachy. Czy to nie 
będzie kolidowało, czy nie powstanie konflikt interesów?    
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Z tego, co mi 
wiadomo na chwilę obecną nie jest prowadzona tam ubojnia. Natomiast obiekty zostały 
wybudowane z takim przeznaczeniem i zagospodarowanie terenu sąsiedniego musi się 
liczyć z  tytułem obiektu bez względu na to, czy jest w tym czasie użytkowany, czy nie, to i 
tak będzie brana pod uwagę zabudowa na działce sąsiedniej. Jakie są możliwości w toku 
sporządzaniu planu? W pierwszym rzędzie będą z pewnością usługi, będzie zieleń 
izolacyjna. To już jest sprawa dla urbanisty i dla uzgadniających projekt tego planu.    
 
Radny Pan Krzysztof Holka -  Podobna sytuacja ma miejsce na wsiach jak na przykład 
Wtelno, Tryszczyn. Ludzie, którzy przeprowadzają się do Wtelna zapominają o tym, że to oni 
przychodzą na wieś i gospodarstwa od dawna tutaj były. Jeśli ktoś ma produkcję trzody 
buduje się obok domek i zaczynają się donosy na przykład, że śmierdzi z chlewni, ale 
chlewnia była tam od kilkadziesiąt lat, a on mieszka od kilku lat.   
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Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Zawsze będzie tak, że ktoś będzie 
zadowolony, a  ktoś nie. Natomiast jeżeli ktoś na obszarze wiejskim podzielił działki tytułem 
podziału na działki na 3000 m, które w tym czasie  mógł i zrobił warunki zabudowy i je 
sprzedał,  a więc ten kto kupuje za tanie pieniądze, bo nie ma dostępu do infrastruktury musi 
mieć świadomość, że wprowadził się na ten obszar. A to, że później tzw. tubylcy mają z tymi 
napływowymi problem, to my wszyscy dobrze o tym wiemy. Ale ktoś to sprzedał, jak sprzedał 
to sprzedał to na jakiś cel, ktoś to kupił również na jakiś cel. W związku z tym zawsze będzie 
problem, będzie konflikt, który nie zostanie na tej sali rozstrzygnięty. Natomiast jeżeli 
przygotowujemy się do realizacji planów zagospodarowania przestrzennego w jakiejkolwiek 
formie, to oczywiście wynika to z tego, że tereny większe powinny być objęte pewną formą 
zorganizowaną, a nie w żaden sposób wolną amerykanką, jak to się działo do niedawna. 
Dlatego też, tam gdzie jest taka potrzeba i możliwość podłączenia sieci kanalizacyjnej i 
wodociągowej, to co jest  potrzebne do odbioru tego budynku to widzimy, że jest to 
rozwojowe, to w takie miejsca inwestujemy.     
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania 
jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  14 głosami „za” 
przy 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr V/38/15 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego przy ulicy Szosa Kotomierska w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  
w Starym Dworze oraz Okolu, gm. Koronowo. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Jest to własność 
prywatna. Obowiązujący plan - usługi rzemieślnicze, stacja paliw oraz parking. Jest to plan z 
2001 roku. Właściciel złożył wniosek o zmianę z uwagi na to, że przez 14 lat nikt nie był 
zainteresowany taką działką i stąd chce w pasie drogi krajowej – usługi, a w głębi - 
budownictwo  mieszkaniowe, tak jak plan sąsiedni.   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 

Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Chciałbym dodać, że wnioskowany ten plan 
zagospodarowania 23 października ubiegłego roku przeszedł przez komisję. Jednym z 
uzasadnień tego pana, który wnioskuje o tą zmianę, tak jak Pani Maria mówiła tutaj  i już 
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długo z tą działką nic się nie działo. Zagroził Panu burmistrzowi, że wyjedzie do Anglii – tak 
Pan Burmistrz wypowiadał się na komisji. 
 

Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Zabrzmiało to tak, jakbym został 
zastraszony, bądź cokolwiek. Oczywiście nie mówimy o takiej formule. Jeżeli dokonana 
zostanie zmiana, jest szansa na uruchomienie czegoś, w tym pasie który ustaliliśmy. Jest 
propozycja zmiany, nie ze stacji benzynowej a na inną formułę i myślę, że trzeba iść w  
kierunku tego, aby ci którzy chcą zainwestować, zainwestowali właśnie u nas, bo to 
przyniesie stosowne również formy wymierne w postaci pieniądza i podatku.   
 

Radny Pan Patryk Mikołajewski – Rozumiem, że w tym przypadku jest prywatny właściciel, 
który ma tam swoje działki i chce je zmienić z rzemieślniczych na usługowe i mieszkalne. 
Prosi radę, aby zaopiniowała, czy może to zrobić? Uszanujmy tego człowieka, bo jest chyba 
dorosły. To jest jego ziemia i może z nią zrobić co uważa za stosowne.  
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania 
jawnego imiennego. 
 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 19 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/39/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 
Starym Dworze oraz Okolu, gm. Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu  „Przy Kanale” 
położonego w Koronowie. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Jest to teren, przez 
środek, którego przebiegał planowany gazociąg średniego ciśnienia. Dla tego pasma jest 
obowiązujący miejscowy plan.  W 2010 roku była podjęta uchwała o przystąpieniu do 
sporządzenia planu i prace planistyczne były już zaawansowane. Natomiast przerwaliśmy te 
prace z uwagi na to, że inwestor gazociągu, jakim jest Zakład Gazowniczy w Bydgoszczy 
prosił, aby zatrzymać procedurę, ponieważ ma problemy z ustaleniem, wykupieniem tego 
terenu pod gazociąg i czekaliśmy do chwili uzyskania przez gazownię pozwolenia na 
budowę. Na dzień dzisiejszy gazownia otrzymała wszystkie pozwolenia na budowę. Główna  
magistrala tego gazociągu jest po drugiej stronie drogi. A więc ten plan, który był wcześniej 
uchwalony jest już zbędny. Dlatego też uchylamy ostatnią uchwałę o przystąpieniu, a 
podejmujemy nową, aby w tej chwili w nowym trybie formalno-prawnym opracować plan, 
likwidując ten planowany teren pod  gazociąg średniego ciśnienia.      
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  18 głosami „za” 
przy 1 głosie „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr V/40/15 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu  „Przy Kanale” położonego w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło  19 radnych. 
 
Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek ogłosił 10. minutową przerwę w 
obradach sesji. 
 
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Stref 
Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, wysokości 
stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych oraz określenia sposobu 
pobierania tych opłat. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 
Radny Pan Krzysztof Holka – Chciałbym zapytać, jak będą uznawani goście gminy 
Koronowo i  Urzędu Miejskiego?  Czy sołtysów traktuje się jako gości? Czy będzie to na 
zasadzie zaświadczenia, które będzie trzeba włożyć za szybę samochodu?   
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Trudno potraktować sołtysa w siedzibie 
gminy jako gościa, gdyś można powiedzieć, że jest on u siebie. Natomiast są dwa miejsca 
parkingowe, na które będzie się wjeżdżało. Jeśli będzie trzeba, to będzie stosowny 
identyfikator. Chodzi o wymuszenie tej rotacji, bo  dotychczas postawiony samochód o 7.30 
stał do 18.00 i był problem w związku z tym, że ktoś przyjechał do gminy coś zrobić, coś 
załatwić. Dlatego taka decyzja. Natomiast, co do przesunięcia krawężnika naprzeciw 
Biedronki, chodziło o poprawienie bezpieczeństwa a wstawienie trzech taksówek w szereg 
stojących samochodów konsumuje postulaty naszych przedsiębiorców świadczących usługi 
transportowe, że był problem. Tak jak do tej pory stali, wyjazd w kierunku do ulicy Nakielskiej 
powodował, że musieli objeżdżać rynek. Klienci podkreślali a dlaczego ja mam płacić za 
wycieczkę w koło rynku. Myślę, że jednym pociągnięciem konsumujemy wszystkie postulaty.    
 
Radny Pan Waldemar Małaczyński – Z tego, co wynika nie jest przewidziane żadne miejsce 
dla petenta urzędu.  
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Są dwa miejsca parkingowe dla osób 
zjawiających się w Urzędzie Miejskim w celach służbowych. Natomiast trudno jest oznaczyć, 
wydzielić tego petenta. Rzeczywiście jest to trudne. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Mam uwagę, ponieważ jest taki akapit w 
uzasadnieniu „usytuowanie trzech miejsc postojowych na Taxi w miejscach w strefie 
płatnego parkowania pozwoli na przesunięcie parkingów od strony Biedronki o 3 m do 
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krawężnika środkowej płyty Placu Zwycięstwa”. To sformułowanie od strony Biedronki nie do 
końca mnie przekonuje, ponieważ może się na przykład sklep zmienić.  
       
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Ma Pan rację dokonamy później jakiejś 
zmiany redakcyjnej polegającej na określeniu nie od strony Biedronki tylko w kierunku stron 
świata.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Ponieważ jest to uchwała publikowana w 
dzienniku urzędowym. Usytuowanie trzech miejsc postojowych dla taxi na wydzielonych 
miejscach w strefie płatnego parkowania pozwoli na przesunięcie parkingów o 3 metry do 
krawężnika środkowej płyty Placu Zwycięstwa. W tym momencie taka formuła, myślę, że 
byłaby właściwa.  
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Bolesław Grygorewicz – Wobec tego potraktujmy to jako 
autopoprawkę i można byłoby zamknąć temat. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Pan burmistrz wnosi jako autopoprawkę, żeby 
to zdanie brzmiało następująco „usytuowanie trzech miejsc postojowych dla Taxi na 
wydzielonych miejscach w strefie płatnego parkowania pozwoli na przesunięcie parkingów o 
3 metry do krawężnika środkowej płyty Placu Zwycięstwa”.  Czyli to traktujemy jako 
autopoprawkę.  
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Jeśli ma być to doprecyzowane możemy 
mówić, że od strony drogi krajowej numer 56. 
 
Radny Pan Andrzej Kozański – Zamiast od strony Biedronki zapisać, że od strony północnej 
Placu Zwycięstwa. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Może pójdźmy za tokiem rozumowania 
Pana Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Dokładnie, nie będziemy mieć lokowania 
reklamy danego produktu. Poza tym sformułowanie „usytuowanie trzech miejsc postojowych 
dla taxi na wydzielonych miejscach w strefie płatnego parkowania pozwoli na przesunięcie 
parkingów o 3 metry do krawężnika środkowej płyty Placu Zwycięstwa”. Wykreślamy od 
strony Biedronki.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Kto z Pań i Panów radnych chciałby jeszcze 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania 
jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie    
19 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/41/15 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 
Stref Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, 
wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych oraz określenia 
sposobu pobierania tych opłat. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 19 głosami „za”. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej w 
Koronowie opracowały na swoich pierwszych powiedzeniach plan pracy na rok 2015. Plany 
te są planem ramowym. Dzięki temu, że mamy punkt sprawy bieżące komisji zawsze w 
momencie, kiedy będzie jakaś potrzeba w gminie zawsze komisje będą mogły to przerobić.     
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie  19 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/42/15 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi 
__________________ na działalność Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Łąska 
Wielkiego. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 19 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/43/15 w sprawie rozpatrzenia skargi 
_________________________ na działalność Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Łąska 
Wielkiego. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 19  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/44/15 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Koronowa. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
_________________________ na działalność Burmistrza Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 

Pani __________________ – Na samym początku przedstawię pismo, które skierowałam do 
Rady Miejskiej w odpowiedzi na projekt uchwały, które zostało pozostawione bez 
odpowiedzi. 
Nie zgadzam się z uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie 
dotyczącym uzasadnienia skargi z dnia 29 października 2014 r. za bezzasadną. Integralnym 
w sprawie jest pismo z dnia 15 października 2014 roku, w którym proszę o pełną informację i 
odpowiedzi wprost. Przypomnę, iż postawiłam w nim 15 pytań, a które to cytowałam Komisji 
Rewizyjnej podczas posiedzenia w dniu 19 stycznia bieżącego roku. A zatem, skoro Komisja 
Rewizyjna ustaliła, że  Burmistrz Koronowa udzielił wszystkich informacji, o które wznosiłam, 
proszę o wskazanie dokumentów, które zawierają odpowiedzi na moje pytania. Ja tychże 
odpowiedzi w korespondencji otrzymanej od Burmistrza Koronowa nie znajduję. Ponadto 
dotychczas nie udostępniono mi dokumentów, o które wnioskowałam w cytowanym na 
wstępie piśmie. W dniu 24 listopada 2014 roku chciano udostępnić mi wszystkie wybrane 
dokumenty bez udzielenia odpowiedzi na postawione pytania. Była to kolejna próba zbycia 
mnie cząstkową informacją. Wobec powyższego wnoszę o uznanie skargi za zasadną, w 
przeciwnym razie merytoryczne uzasadnienie potwierdzające, iż otrzymałam wszystkie 
wnioskowane informacje i dokumenty z ich wskazaniem. Nie godzi się organowi kontrolnemu 
gminy uzasadniać postępowaniem toczącym się w sądzie pracy. Przedmiotem skarg jest 
nieudzielenie informacji publicznej, co narusza moje konstytucyjne prawo obywatela do 
informacji. Nie zgłaszałam Radzie Miejskiej faktu naruszania moich praw pracowniczych. W 
ślad za tym proszę o wyjaśnienie domniemanego związku przyczynowo – skutkowego. W 
przypadku nieuznania powyższego proszę o prawo zabrania głosu na dzisiejszej sesji. 
Chciałabym przedstawić swoje stanowisko odnośnie uzasadnienia jakie otrzymałam. 
Uzasadnienie niniejszego projektu uchwały  to pozamerytoryczne uproszczenie, w którym 
brak rzeczowych argumentów w postaci identyfikacji udostępnionych, tudzież 
nieudostępnionych informacji i dokumentów. Pojawia się w nim insynuacja rzekomych 
zależności między skargą a postępowaniem w sądzie pracy. Analogicznie mogłabym 
stwierdzić, że część szanownych państwa radnych jest stronnicza,  z tytułu chociażby 
startowania w wyborach z komitetu  Pana burmistrza, ale nie uczynię tego. Czytając 
uzasadnienie zgadzam się tylko z jednym uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej a mianowicie, 
że Pan Burmistrz Koronowa udzielał informacji. Rzeczywiście otrzymywałam pisma, które 
zawierały puste treści odwracające uwagę od  meritum. Nie stanowiły odpowiedzi na moje 
pytania, co mogę w dowolnej chwili wykazać. I wreszcie dwie najistotniejsze kwestie, a w 
zasadzie fakty. Przedmiotowe uzasadnienie podważa kompetencje Rady Miejskiej, gdyż w 
dniu 5 listopada 2014 roku  podczas sesji Rady Miejskiej, Pan przewodniczący Rady 
Miejskiej Włodzimierz Domek zobowiązał Burmistrza Koronowa do udzielenia mi informacji 
publicznej, przedmiotowej. A zatem, czy Komisja Rewizyjna sprawdziła wykonanie tego 
zobowiązania? Jeżeli tak, to proszę o dokument w tej sprawie, gdyż uzasadnienie nie 
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zawiera tej jakże istotnej informacji w przedmiocie skargi. Kolejna, ostatnia i najważniejsza 
kwestia dotycząca ustawowych terminów, które w ocenie Komisji Rewizyjnej zostały 
zachowane i nie godzą  w moje prawo. Z całą pewnością członkowie Komisji Rewizyjnej 
wiedzą, iż Burmistrza Koronowa obowiązywał 14 dniowy termin na udzielenie mi informacji i 
udostępnienie dokumentów. Jak zatem komisja wytłumaczy następujący fakt. Wniosek 
złożono 2 października, a termin wglądu do dokumentów ustalono na 18 listopada – półtora 
miesiąca. Ewidentne naruszenie prawa tym bardziej, że chodziło o bieżące dokumenty, nie o 
archiwalne. Były one i są na stanowisku pracy, które jak sądzę niewiele miało wspólnego z 
wyborami. Nie dziwi mnie jednak takie tłumaczenie, gdyż pozbycie się mnie ze stanowiska 
burmistrz też tłumaczył wyborami. Mało tego, po upływie tych ustawowych 14 dni osobiście 
zgłosiłam się do Urzędu prosząc o umożliwienie wglądu do dokumentów. Odmówiono mi. 
Biorąc pod uwagę przytoczone fakty, brak jakiejkolwiek podstawy do podjęcia 
przedmiotowego projektu uchwały.                         
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  11 głosami „za” 
przy 8 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr V/45/15 w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pani ____________________na działalność Burmistrza Koronowa. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Koronowie zbadania zasadności skarg na działalność Burmistrza 
Koronowa. 
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  18 głosami „za” i 
1 głosie „przeciw” podjęła Uchwałę Nr V/46/15 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Koronowie zbadania zasadności skarg na działalność Burmistrza 
Koronowa. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 23a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Koronowie zbadania zasadności skargi na działalność Burmistrza 
Koronowa.  
 
Projektu uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami „za” 
przy 1 głosie „przeciw” podjęła Uchwałę Nr V/47/15 w sprawie zlecenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie zbadania zasadności skargi na działalność 
Burmistrza Koronowa.  
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 23b. Rozpatrzenie projektu oświadczenia zawierającego stanowisko w sprawie 
skargi na Radę Miejską w Koronowie zawartej w piśmie skarżącej z 5 lutego 2015 r.  
 

Projektu oświadczenia odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 

Pani Danuta Kędzierska – Oświadczenie zawiera nieprawdę, dlatego że pismo, które 
otrzymałam w sprawie rozpatrzenia mojej skargi dotyczyło poprzedniej skargi, a nie skargi z 
dnia 5 listopada. Ta skarga została przedstawiona na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej dnia 19 
stycznia bieżącego roku. Przedstawiła to Pani Adela Rojek. Została dołączona do skargi 
poprzedniej, czyli ta skarga nie była przedmiotem tych pism, nie byłam poinformowana o tym, 
że skarga została rozpatrzona przez nowo powołaną Radę Miejską. Nie zostałam w ogóle 
poinformowana, skarga  została zbagatelizowana, czekałam dwa miesiące na jakąkolwiek 
informację o przedmiocie tej skargi. Nie otrzymałam jej, dopiero, gdy sama się zgłosiłam do 
Komisji Rewizyjnej w dniu 19 stycznia, co z moją skargą, gdyż to była inna skarga, dotyczyła 
nieudzielenia innych informacji i dokumentów, o które wnosiłam. Podczas posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej Pani Adela Rojek  powiedziała, że skarga ta została dołączona do 
poprzedniej skargi.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Zgodnie z opinią radcy prawnego, proszę o tą 
opinię. Cytuję „Skarga zawarta w piśmie Pani Danuty Kędzierskiej z 5 listopada 2014 roku 
zawiera ten sam zarzut, co skarga z 29 października 2014 roku, wobec tego należy ją 
dołączyć do akt sprawy pierwotnej skargi – Radca Jarosław Klimkiewicz.  
Skarga ta została dołączona i była ujęta w BIP jako dodatkowa.  
 
Pani Danuta Kędzierska – Dlaczego ja wobec tego do dnia dzisiejszego nie otrzymałam 
żadnej informacji w tej kwestii Panie przewodniczący?  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Będziemy musieli się pochylić w tym 
momencie nad tą sytuacją.  
 
Pani Danuta Kędzierska – I to bardzo poważnie, dlatego że nie tak dawno została podjęta 
uchwała, gdzie ewidentnie zostały naruszone moje prawa konstytucyjne.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Dlatego jest uchwała o zleceniu Komisji 
Rewizyjnej zbadanie dwóch skarg.  
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Pani Danuta Kędzierska – Oczywiście, że dwóch ponieważ w sumie były trzy skargi.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Panie mecenasie proszę o pana wypowiedz 
w tej kwestii. Sprawa poszła też do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. 
 
Radca Prawny Pan Rafał Bułka – Rozumiem, że skarg jest kilka, ale moim zdaniem 
posiedzenie rady nie jest miejscem, aby rozstrzygać całe akta postępowania, ponieważ 
byśmy musieli z wszystkimi naraz się zapoznać. Skoro rada swoją uchwalą ma zamiar zlecić 
to komisji rozpoznanie skargi, to komisja w tym zakresie będzie badała, którą skargę będzie 
rozpoznawała. Będzie to przedmiotem obrad komisji rady, która wypracuje dla rady jakieś 
rozwiązanie. Jeżeli jest ono kwestionowane, to  skarżąca będzie miała prawo na tym etapie 
się wypowiedzieć, co do niego.  Podsumowując wnoszę, aby jednak podjąć tą uchwałę, bo 
nie widzę innego sposobu na rozwiązanie tej sytuacji.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Teraz będzie rozpatrywane oświadczenie 
rady miejskiej. Czy ktoś jeszcze z Pań i Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie 
widzę, zamykam dyskusję. Będziemy głosować przez podniesienie ręki, ponieważ to jest 
oświadczenie Rady Miejskiej. Kto z Pań, Panów radnych jest za tym aby przyjąć 
oświadczenie Rady Miejskiej w Koronowie w formie, która została przedstawiona? Proszę o 
podniesienie ręki.      
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu przez podniesienie ręki  jednogłośnie 19 
głosami „za” przyjęła oświadczenie zawierającego stanowisko w sprawie skargi na 
Radę Miejską w Koronowie zawartej w piśmie skarżącej z 5 lutego 2015 r.  
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2015 rok. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  19 głosami „za”. 
 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani Adela Rojek –  
Projekt uchwały dotyczy przyjęcia przez Państwa radnych Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2015 rok. Zgodnie z ustawą o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi  do zadań własnych gminy należy 
prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 
oraz integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu. Zadania nałożone na gminę przez 
ustawodawcę  zawarte zostały w projekcie uchwały, jak również dookreślono sposób 
wykonania tych zadań. Środki finansowe na realizację gminnego programu będą pochodziły z 
opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Realizatorami programu 
będą: Miejsko – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz pełnomocnik 
burmistrza. Sprawozdanie z realizacji programu zostanie przedstawione Państwu radnym na 
sesji w m – cu październiku br. 
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 19   
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr V/48/15 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2015 rok. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Ad. 25. Składanie interpelacji. 
 

Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 26. Zapytania, wnioski i informacje. 
 
Radny Pan Tomasz Gordon – W tym tygodniu 9.02.2015 r. odbył się protest rolników w 
Gminie Koronowo, który był również poszerzony o rolników z innych gmin. Jak Pan 
przewodniczący dzisiaj już wspomniał ta tutaj Rada Miejska uchwaliła 30 stycznia apel. Apel 
ten został wysłany do Rządu, Sejmu, przewodniczącego Komisji Rolnictwa oraz do 
Wojewody. Do dnia dzisiejszego na ten apel odpowiedziało 2 posłów a mianowicie Tomasz 
Latos i Dunikowski i cisza.  Przez Polskę przetacza się teraz fala strajków i protestów. 
Wczoraj zakończył się słynny najazd ciągników na Warszawę. Chciałbym poinformować, że 
wziąłem udział w proteście w Tryszczynie, bo powinienem tam się znaleźć przede wszystkim 
z tego względu, że jestem Sołtysem tej miejscowości. Z tego względu moja obecność tam 
była jak najbardziej wskazana, tym bardziej, że jestem również rolnikiem. Wystąpiłem tam 
również jako przewodniczący komisji rolnictwa Gminy Koronowo i ten apel odczytałem. 
Poszerzyłem to jeszcze, bo  znalazło się tam kilka zarzutów odnośnie gminy, burmistrza, w 
stronę moją. Wiadomo, że jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze. Rolnicy a 
przede wszystkim jeden żądał bardzo dużego ukłonu z naszej strony w stronę rolników. 
Powiedziałem mu, że zrobiliśmy już bardzo ukłon obniżając cenę skupu żyta.  
Strajk przebiegł tam bardzo spokojnie, kulturalnie, rolnicy chodzili po przejściu 15 minut, 
odblokowano przejazd, rolnicy zeszli na pole i poszczególni organizatorzy zabierali głos. 
Zaistniały tam na tym proteście ciągniki, które pracują na naszym polu. Panie Burmistrzu, 
Wysoka Rado jest na co popatrzeć, nie trzeba jechać do Minikowa, wystarczy przejść się tą 
ulicą i zobaczyć. Jest to bardzo duże osiągnięcie i tak to określam, bo rolnikiem jestem od 
urodzenia. Kiedyś można było popatrzeć na taki sprzęt na filmach amerykańskich, albo tych, 
które mówiły o rolnictwie w Europie, a teraz my też jesteśmy Europą i te ciągniki pracują na 
naszych polach. Chwała za to. Natomiast, co do celów tego protestu my jako rada 
powiedzieliśmy podejmując ten apel. Myślę, że jak jeszcze raz przedyskutujemy na sesji czy 
komisji ten temat może jeszcze raz powtórzymy taki apel.  Nie doczekał się Pan Marian jako 
główny organizator, ale chciałem  zwrócić uwagę na dzisiejszej sesji, że dowiedzieliśmy się 
czegoś innego. Jeździ ten Pan na blokady, protesty, ale również bierze udział w żabich 
weselach. Dzisiaj tutaj nam powiedział porównując naszą sesję Rady Miejskiej w Koronowie 
do żabiego wesela.  Było to trochę nie na miejscu moim zdaniem.   
 
Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Mam pytanie do mojego radnego Pana 
Mikołajewskiego o zajecie się sprawą mojego wniosku odnośnie oświetlenia ul. Kąkolowej i 
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ulic przyległych w Koronowie, bo składałem wnioski do Pana burmistrza ja i inni mieszkańcy i 
proszę pana Mikołajewskiego o zajęcie się sprawą. 
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski – Oczywiście zajmę się tą sprawą.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek -  Czy obecnie jest już pełna jasność jeżeli 
chodzi o dokumenty, jakie można udostępniać na wniosek w ramach informacji publicznej 
Pani Danucie Kędzierskiej?        
 

Ad. 27. Sprawozdanie  z działalności Miejsko –  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Koronowie oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
 
Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan Dariusz 
Karwat przedstawił sprawozdanie  z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Koronowie oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
 
Sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 
 
Ad. 28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Pani Regina Ostrowska pytała o kwestię 
ankiet dotyczących bezodpływowych zbiorników, mówiąc po prostu szamb. Nie ma żadnego 
zaniepokojenia, że coś się dzieje strasznego. Obowiązkiem gmin jest ewidencjonowanie tych 
przydomowych, bezodpływowych zbiorników. Kolejna sprawa, musimy proszę Państwa 
przeprowadzić pewne rozeznanie tego problemu. Za chwilę usiądziemy nad bardzo 
poważnymi tematami, myślę, że ze strony zakładu będziemy gotowi w kwietniu. Trzeba sobie 
powiedzieć jak docelowo ma wyglądać aglomeracja ściekowa dla naszej gminy i jaka jest 
potrzebna wielkość oczyszczalni ścieków. Trzeba powiedzieć, gdzie są enklawy, gdzie nie 
będzie możliwości wybudowania „kanalizy”. Będziemy musieli więc pójść w rozwiązanie pod 
nazwą przydomowe oczyszczalnie ścieków. Dlatego zbieramy te informacje, analizujemy i 
wszelki niepokój w tej sprawie jest nieuzasadniony. Dokładnie Państwo wiecie, że mamy 
sytuację tego typu, że są miejscowości, w których mamy wybudowaną „kanalizę” sanitarną i 
okazuje się, że całkiem spora ilość osób w tym miejscu nie ma tych zbiorników 
bezodpływowych ani nie podłączyła się do „kanalizy”. Więc jest to jeden z elementów 
porządkowania tych kwestii związanych z gospodarką ściekową. Pani Regina poruszała 
jeszcze jeden temat dotyczący ankiet, czy kwestionariuszy przy nakazach płatniczych. Jest 
tego typu sytuacja, że nastąpiło wiele zmian, a to w powierzchni, którą posiadamy, a to w 
fakcie, że ktoś z nas albo naszych dzieci prowadzi na tej nieruchomości działalność 
gospodarczą. To podlega opodatkowaniu innymi stawkami. Dlatego przy okazji odbioru tych 
nakazów płatniczych jest możliwość zweryfikowania tego. Proszę wziąć pod uwagę to, że 
burmistrz jako organ jest zobowiązany do prowadzenia kontroli w tym zakresie. Jeżeli 
przeprowadzona jest kontrola, która stwierdza, że dane które podał podatnik są niezgodne ze 
stanem faktycznym, to istnieje konieczność wszczęcia postępowania. Postępowanie wiąże 
się z tym, że trzeba wyliczyć wstecz. Nie jest to masochizm ze strony Urzędu, ale prosty 
wymóg. Zgodnie z ustawą  o finansach publicznych, kto nie ustala w przewidzianych zgodnie 
ze stanem faktycznym należności budżetu, narusza dyscyplinę finansów publicznych. Tak 
samo, kto nie egzekwuje tego również. Ma to charakter porządkowy i musi się odbyć. 
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Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Nie będę tutaj nic dodawał. Dotyczy to 
również wszystkich innych kontroli, które się odbywają i jak Pan burmistrz powiedział, to nie 
tylko jest kwestia gospodarstw rolnych, ale to również dotyczy nieruchomości na terenie 
miasta, gdzie również występują dodatkowe budowle, które gdzieś się pojawiły. Nawiązuję 
do tego, co rozmawialiśmy wcześniej z Panem radnym Mikołajewskim, gdzie wcześniej 
wyjaśniałem. Natomiast z różnych powodów ta deklaracja nie została zmieniona. Po 
kilkunastu, kilkudziesięciu latach jest taka sytuacja, że można to przy okazji zrealizować. 
Odpowiadając na pytanie Pana przewodniczącego, jeżeli jest to informacja publiczna to jest 
udostępniana, w przeciwnym wypadku będzie wydawana decyzja o odmowie. Jeśli nie 
będzie to informacja publiczna odbywa się to i odbywać się będzie zgodnie z obowiązującymi 
przepisami w tym zakresie.    
 

Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek –  Pozwolę sobie na małą prośbę do wszystkich 
obecnych. Prośbę będę ponawiał za każdym razem, kiedy będę sesję rozpoczynał. Prośba 
jest taka, aby nie korzystać z telefonów komórkowych w trakcie trwania sesji. Telefony 
można wyciszyć, jeśli ktoś ma pilny telefon może opuścić salę. Nic się nie stanie. Nie będzie 
nam to zakłócało porządku obrad.           
 
Ad. 29. Zamknięcie obrad V sesji.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji przewodniczący rady P. Włodzimierz 
Domek zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 11.00 do godziny 14.35. 
 
Koronowo, 4 marca 2015 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
 
Adela Rojek  
 


